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  Kommunala seniorrådet 

 Tid: Måndag 22 maj 2023 kl 13.00 
 Plats: Lilla Murgrönan 

 Närvarande: Ordinarie: 
Ilse Forsberg, ordförande (M), Birgitta Rönnblad (S), Anna-Helena Brandt (C), 
Ewa Lundholm (PRO), Cecilia Carlén (SKPF), Anita Eininger (SPF), Irene Beckman 
(SPF), Monica Kärrström (PRO) 

Ersättare:  
Barbro Grenehed (SKPF), Per-Olov Lindberg (SPF) 

Övriga: 
Anneli Ritter anhörigkonsulent/äldrelots, Fuad Ganibegovic myndighetschef, 
Carina Strandberg verksamhetschef,  Isabell Andersson MAS, Marina Furukvist 
sekreterare 

Anmält förhinder: 
Inger Ahlzén (PRO) 
Elin Andreasson medicinskt ansvarig för rehabilitering 

 
1. Föregående minnesanteckningar 
Inga kommentarer. 

2. Reglementet 
Beslutades att reglementet för Kommunala Pensionärsrådet ska justeras. 
Pensionärsrådet ska ändras till Seniorrådet. Ärendet tas till Socialnämndens och 
sedan till Kommunfullmäktige. 
 
3. Carina Strandberg informerar 
Carina informerade om att revidering av demensplanen pågår, vissa nya delar 
kommer att lyftas in. Hon återkommer när den är klar. 

Statsbidrag kommer att användas till en ny verksamhet på Näckrosen för att 
motverka ensamhet. Verksamheten ska vända sig till personer som inte har 
beslut på dagverksamhet. 

Rekrytering av sommarpersonal till boenden och hemtjänst pågår. 

Salem är utsedd till Sveriges bästa hemtjänst. Kommunen ligger även bra till 
gällande kostnaden för hemtjänst. 

Undervisning för vårdpersonal sker på Salarp i bl a lyftteknik och arbetsteknik. 
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4. Fuad Ganibegovic myndighetschef informerar 
Gruppen på Myndighetsenheten är stabil. De arbetar mycket med uppföljning 
för att brukarna ska få det som de behöver - inte för lite och inte för mycket 
insatser.  

5. Anneli Ritter Anhörigkonsulent/Äldrelots informerar 
Anneli informerade om att hon får många samtal från personer som känner sig 
ensamma. Viktigt att arbeta med frågan hur vi kan få människor att känna sig 
tryggare. 

Från intervjuerna gällande avlösning- och korttidsboende framkom att det 
efterfrågas mer och tydligare information. 

Den 22 november kl 10.00-12.00 hålls en Seniordag i Stora Murgrönan. 

Anneli tillhör nu organisatoriskt Myndighetsenheten. 

6. Isabell Andersson MAS informerar 
Isabell, ny MAS fr o m 1 april, presenterade sig. Hon informerade om att alla 
som bor på SÄBO fått sin påfyllnadsdos för covid-19. Det som gäller är att 
personer över 80 år eller boende på SÄBO får 2 doser/år (höst och vår) och 
personer under 80 år för en dos/år (höst). 

Kommunen har haft tillsyn av IVO och fått svar på vad som ska förbättras. 
Isabell håller på att se över riktlinjer kring hälso- och sjukvård tillsammans med 
flera andra kommuner. 

7. Ilse Forsberg informerar  
Ilse informerade lite om vad som togs upp på senaste mötet med Kommunala 
Rådet för Funktionsnedsättning. Ny gångväg ska byggas från Cirkel-K till 
“Välkommen-Salem”-parken. Plaskdammen beräknas vara klar före 
skolavslutningen. 6 juni-firandet hålls i Skönviksparken. 

8. Övriga frågor 
Per-Olov undrade om socialförvaltningen sliter med sparbetingen. Carina 
svarade att ja, det påverkar verksamheten. Vi försöker göra effektiviseringar 
som påverkar kvaliteten för medborgaren så lite som möjligt. Kommunen 
planerar för bistrare tider och att vi har en åldrande befolkning. Statsbidrag 
används så långt det går. Det är Socialstyrelsen som bestämmer vad bidragen 
ska gå till. Nu är det mycket kring äldre och psykisk ohälsa. 
 
9. Nästa möte 
Onsdag 20 september 13.00 i Högantorp. 

 


